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A la Casa Consistorial de la Vila de Ripollet, el dia 28 de gener de 2010, essent les 
19.30 hores, es constitueix el Ple de la Corporació Municipal, per tal de celebrar sessió 
pública ordinària, amb l’assistència de les persones que a continuació s’indiquen, 
prèviament convocades a l’efecte: 
 
President:  
- Sr. Juan  Parralejo Aragoneses, alcalde.  
 
Regidors/es, senyors/es: 
Pel grup municipal PSC: 
- Rosa Maria Martín Arjona,  
- Fernando Tornel Lloreda,  
- Inmaculada Viera Hernández,  
- Maria Lladó Leal,  
- Alberto Castro Belmonte,  
- Maria del Mar Viera Hernández, 
- Rosa Espàrrach Vilalta  
- i Antoni Josep Francolí Francisco. 
 
Pel grup municipal COP-CPR: 
- Jacint Padró Rigat,  
- Eduardo Giménez García,  
- Maria Ruiz Ruiz 
- i Jordi Martínez Lloveras. 
 
Pel grup municipal Popular: 
- Pere Calviño Carmona,  
- Víctor Diéguez García, 
- Francisco Jiménez Gutiérrez 
- i Rosa Maria Hernández Bayó.  
 
Pel grup municipal CiU: 
- Xavier Peñarando Morea,  
- Joan Fandos de Miguel 
- i Gemma Edo Aguado. 
 
S’excusa d’assistir-hi el regidor del COP-CPR, senyor José Luís Muñoz Moreno. 
  
Estan assistits per mi, el vicesecretari en funcions de secretari, Víctor Siles Marc, que 
dono fe de l’acte; hi és també present la interventora habilitada senyora Teresa Gorina 
Roca. 
 
La Presidència declara oberta la sessió al haver-hi quòrum suficient, s’entra a conèixer 
els assumptes següents que integren l’ordre del dia, i s’adopten els acords corresponents 
per unanimitat dels assistents, llevat que en ells s’assenyali expressament la votació 
efectuada i el seu resultat: 
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Ordre del dia  
 
1. Despatx d’ofici. 
2. Adjudicació definitiva contracte serveis energètics mercat municipal. 
3. Adjudicació definitiva servei municipal de menjador escolar 
4. Delimitació territorial de la nova àrea de Salut Ripollet 2. 
5.Declaració Església St. Esteve bé cultural d’interès local. 
6. Adjudicació definitiva concessió demanial del viver “Els Pinetons”. 
7. Mocions: 

. Sobre posar en marxa un nou servei de recollida de cartró. (Presentada pel grup 
municipal del PP, R/E núm. 493). 

8. Precs i preguntes. 
- - - - 

 
1. DESPATX D’OFICI. 
Restar assabentats de: 
- La comunicació amb registre d’entrada núm. 492, subscrita per tots els integrants del 
grup municipal popular, per la que es designen nous titulars i suplents tal com s’indica a 
continuació: 

• Portaveu:                    Titular, Víctor Diéguez García.  
                                     Suplent, Rosa Ma. Hernández Bayó. 

• Comissió Centrals:    Titular, Víctor Diéguez García. 
                Suplent, Pere Calviño Carmona. 

• Comissió Territorials:Titular, Víctor Diéguez García. 
     Suplent, Francisco Jiménez Gutiérrez. 

• Patronat Esports:       Titular, Víctor Diéguez García. 
- La Resolució de l’Alcaldia núm. 1524/2009, per la qual es contracta temporalment al 
senyor Mustapha Marouane, com a Peó del Mercat Municipal, per necessitats del servei. 
- La Resolució de l’Alcaldia núm. 1527/2009, per la qual es contracta temporalment al 
senyor Paul Rodríguez Magaña, com a Oficial 1a pintor de la Brigada d’Obres, per 
necessitats del servei. 
- La Resolució de l’Alcaldia núm. 1558/2009, per la qual es contracta a la senyora 
Tamara Concepción Navarro Pérez, com a Tècnica de Salut, per a cobrir interinament la 
plaça d’aquesta categoria vacant a la plantilla de personal laboral fix. 
- La Resolució de l’Alcaldia núm. 14/2010, per la qual es contracta a la senyora Gemma 
Díaz Serran, com a Treballadora Social per a cobrir interinament la plaça d’aquesta 
categoria vacant a la plantilla de personal laboral fix. 
- La Resolució de la Presidència del Patronat municipal d’Ocupació, núm. 104/2009, 
per la qual s’aprova l’expedient de modificació de crèdits núm. 11/2009, per ampliació 
de crèdits. 
 
 
2. ADJUDICACIÓ DEFINITIVA CONTRACTE SERVEIS ENERGÈTICS 
MERCAT MUNICIPAL 
Mitjançant acord de l’Ajuntament en Ple de data 22 de desembre de 2009 es va 
adjudicar provisionalment a la mercantil AGEFRED SERVICIO, S.A., amb CIF núm. 
A-58295031, representada pel Sr. Miguel Ángel Cerdà i Salvà, el contracte de prestació 
dels serveis energètics amb manteniment amb garantia total de les instal·lacions 
tèrmiques (climatització i calefacció) i sistemes de regulació i control, així com el 
manteniment preventiu de les instal·lacions de baixa tensió, grup electrogen, protecció 
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contraincendis i cambres frigorífiques del mercat municipal, per un preu global anual 
d’adjudicació de 57.557,75 € sense IVA més 9.209,24 € d’IVA, (66.766,99 € IVA 
inclòs,) en considerar-se que és l’oferta econòmicament més avantatjosa d’acord amb la 
proposta de la Mesa de contractació, amb el següent desglossament: 

- Prestació P1- Gestió Energètica: 18.392,24 € sense IVA 
- Prestació P2- Manteniment:10.727,58 € sense IVA 
- Prestació P3- Garantia total: 11.196,55 € sense IVA 
- Prestació P4- Lloguer d’equips consumidors d’energia amb opció de 

compra: 17.241,38 €. 
 
L’acord d’adjudicació provisional s’ha exposat en el perfil del contractant durant el 
termini de quinze dies hàbils previst a l’art. 135.4, primer paràgraf, de la Llei 30/2007, 
de 30 d’octubre, de Contractes del Sector Públic. 
 
En el termini establert l’adjudicatari provisional ha donat compliment a les obligacions 
establertes en l’acord d’adjudicació provisional. 
 
És l’Ajuntament en Ple l’òrgan competent per l’aprovació del present acord, en exercici 
de les competència que atribueix la disposició addicional segona apartat segon de la Llei 
30/2007, de 30 d’octubre, de Contractes del Sector Públic. 

 
De conformitat amb l’article 135 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, i en compliment 
dels antecedents i fonaments de dret abans exposats, vistos els informes emesos i 
d’acord amb el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Centrals s’acorda:  

 
Primer.-  Elevar a definitiva l’adjudicació provisional del contracte de prestació dels 
serveis energètics amb manteniment amb garantia total de les instal·lacions tèrmiques 
(climatització i calefacció) i sistemes de regulació i control, així com el manteniment 
preventiu de les instal·lacions de baixa tensió, grup electrogen, protecció contraincendis 
i cambres frigorífiques del mercat municipal, a la mercantil AGEFRED SERVICIO, 
S.A., amb CIF núm. A-58295031, representada pel Sr. Miguel Ángel Cerdà i Salvà, per 
un preu global anual d’adjudicació de 57.557,75 € sense IVA més 9.209,24 € d’IVA, 
(66.766,99 € IVA inclòs,). 
 
Segon.- En el termini de deu dies hàbils a comptar des del següent al de la data de la 
notificació del  present acord, aquesta adjudicació s’haurà de formalitzar en document 
públic administratiu. Així mateix, en el termini màxim d’un mes el contractista 
presentarà el Pla de Seguretat i Salut en el treball. 
 
Tercer.- La vigència inicial del contracte és de deu anys, i començarà a comptar des de 
la data de formalització del corresponent contracte administratiu. El contracte 
s’executarà d’acord amb els plecs aprovats restant obligat l’adjudicatari al compliment 
íntegre de l’oferta presentada.  
 
Quart.- Publicar la present adjudicació al perfil del contractant, al BOE, DOGC, Diari 
Oficial de la Unió Europea i notificar-la  a l’adjudicatari i a la resta de licitadors, amb 
advertiment que aquest acte administratiu, en la mesura que ve a reproduir l’acte 
d’adjudicació provisional, no és susceptible de recurs potestatiu de reposició ni de 
recurs contenciós administratiu. 

- - - - 
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L’acord s’adopta per 12 vots a favor, 4 en contra dels regidors integrats en el grup 
municipal del COP-CpR i 4 abstencions dels regidors integrats en el grup municipal 
Popular. 
 
El senyor Joan FANDOS exposa succintament la proposta. 
 
El senyor Víctor DIÉGUEZ insisteix en el fet que el que falla en el mercat és la 
planificació i que el que cal és vigilar i treballar per a tenir un mercat de qualitat. 
 
El senyor Jordi MARTÍNEZ considera que l’objecte del contracte no és tant per a 
millorar el manteniment del mercat sinó per arrenjar els defectes existents i considera 
que els problemes que pateix el mercat es deuen a la mala gestió. 
 
 
3. ADJUDICACIÓ DEFINITIVA SERVEI MUNICIPAL DE MENJADOR 
ESCOLAR. 
El Ple de l’Ajuntament, en sessió celebrada el 22 de desembre de 2009 va adoptar el 
següent acord, la part dispositiva que aquí interessa és del següent tenor literal: 
 
<< Tercer.- Adjudicar provisionalment a la mercantil SERHS FOOD AREA, SL, amb 
CIF B-59803825, representada pel Sr. Raimon Bagó i Mons, el contracte administratiu 
per a la gestió del servei públic municipal de menjador escolar i servei de ludoteca i 
tallers, en la modalitat de concessió administrativa, pels preus unitaris recollits en 
l’oferta presentada, en considerar-se que és l’oferta econòmicament més avantatjosa 
d’acord amb la proposta de la Mesa de contractació. El concessionari haurà de prestar 
el servei d’acord amb els plecs i el projecte aprovat, restant obligat al compliment 
íntegre de l’oferta presentada.  
 
Quart.- La vigència del contracte serà des de la data d’inici de la prestació fins el 31 
de juliol de 2014, amb la possibilitat de prorrogar-lo de forma expressa per quatre 
cursos escolars, això és, fins el 31 de juliol de 2018>> 
 
Considerant que l’acord reproduït ha estat exposat en el perfil del contractant durant el 
termini de quinze dies hàbils previst a l’art. 135.3 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, 
de Contractes del Sector Públic. 
 
Vist que en el termini establert l’adjudicatari provisional ha donat compliment a les 
obligacions establertes en l’acord d’adjudicació provisional. 

 
Vist el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Personals, a proposta de la 
regidora delegada d’Educació, de conformitat amb l’article 135 de la Llei 30/2007, de 
30 d’octubre, i en exercici de les atribucions que confereix al ple la disposició 
addicional segona de la llei esmentada, s’acorda: 
 
Primer.-  Adjudicar definitivament la mercantil SERHS FOOD AREA, SL, amb CIF 
B-59803825, representada pel Sr. Raimon Bagó i Mons, el contracte administratiu per a 
la gestió del servei públic municipal de menjador escolar i servei de ludoteca i tallers, en 
la modalitat de concessió administrativa, pels preus unitaris recollits en l’oferta 
presentada, en considerar-se que és l’oferta econòmicament més avantatjosa d’acord 
amb la proposta de la Mesa de contractació. El concessionari haurà de prestar el servei 
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d’acord amb els plecs i el projecte aprovat, restant obligat al compliment íntegre de 
l’oferta presentada.  
 
Segon.- La vigència del contracte serà des de la data d’inici de la prestació fins el 31 de 
juliol de 2014, amb la possibilitat de prorrogar-lo de forma expressa per quatre cursos 
escolars, això és, fins el 31 de juliol de 2018. 
 
Tercer.- En el termini de deu dies a comptar des del següent al de la data de la 
notificació de la present resolució i amb caràcter previ a l’inici de l’execució del 
contracte, aquesta adjudicació s’haurà de formalitzar en document públic administratiu. 
 
Quart.- Publicar la present adjudicació al perfil del contractant i als mitjans que 
procedeixi d’acord amb l’art. 138 de la LCSP i notificar-la a l’adjudicatari i a la resta de 
licitadors, amb advertiment que aquest acte administratiu, en la mesura que ve a 
reproduir l’acte d’adjudicació provisional, no és susceptible de recurs potestatiu de 
reposició ni de recurs contenciós administratiu. 

- - - - 
 
L’acord s’adopta per 16 vots a favor i 4 abstencions, aquestes dels regidors integrats en 
el grup municipal del COP-CpR. 
 
La senyora Ma. Del Mar VIERA exposa succintament la proposta. 
 
La senyora Rosa Ma HERNÁNDEZ diu que el grup municipal Popular sempre estarà a 
favor en la millora dels serveis municipals; confia que des de l’Ajuntament es faci un 
seguiment acurat que garanteixi la correcta prestació del servei de menjador escolar. 
 
La senyora Maria RUÍZ avança que el seu vot serà en contra pel fet que el servei 
s’adjudica a una empresa de Càtering no especialitzada en el temps de lleure. Així 
mateix considera que l’actual adjudicatari no ha prestat el servei amb qualitat educativa 
tot recordant que dues escoles han renunciat a rebre el servei de menjador. 
 
La senyora Ma. Del Mar VIERA dirigint-se a la senyora Ruíz li retreu que ni ella ni cap 
membre del seu grup municipal hagi assistit a cap comissió de servei convocada durant 
el 2009; li recorda que és en aquesta comissió on s’han de fer les aportacions. Així 
mateix considera que el discurs s’hauria d’haver fet en un altre moment. 
 
La senyora Maria RUÍZ diu que per motius que coneix li ha estat impossible assistir a 
les comissions de servei, recorda que es van presentar mocions i al·legacions; el que no 
entén és la negativa del govern en millorar el servei, millora que considera que només es 
pot aconseguir amb una empresa dedicada a l’educació en el temps de lleure i no pas 
amb una empresa dedicada al càtering. 
 
La senyora Ma. Del Mar VIERA recorda a la senyora Ruíz que en un informe se li 
indicà que part de les esmenes es recollirien en el protocol educatiu de les escoles; així 
mateix recorda que l’expedient administratiu hi ha els informes tècnics que justifiquen 
l’adjudicació. 
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La senyora Maria RUÍZ diu que les escoles ja tenen un projecte educatiu que inclou el 
servei de menjador, però que les empreses que presten el servei han de tenir el seu propi 
projecte. Així mateix afirma que també és cert que es fan plecs a mida. 
 
L’ALCALDE diu que no hi ha plecs fets a mida i que l’objecte del contracte és el servei 
de menjador escolar, així mateix recorda que a la licitació es van presentar tres 
empreses, dues de les quals van ser inadmeses per no complir els requisits legals. Així 
mateix puntualitza que el contracte inclou una prestació complementària que és l’espai 
de ludoteca. D’altra banda recorda que sis de les vuit escoles públiques de Ripollet en el 
seu moment van signar un document en el que manifestaven la seva conformitat amb el 
model de prestació del servei que avui s’adjudica. Puntualitza que en aquelles escoles en 
que el servei de menjador no el presta l’Ajuntament el preu tiquet menjador és més 
elevat, així mateix fa notar que en el cas de que les condicions de prestació del servei 
així com els preus màxims fixats fossin tant favorables per a les empreses s’haguessin 
presentat molts més licitadors. Pel que fa a la qualitat en la prestació del servei diu que 
fins a la data cap de les escoles s’ha queixat a les comissions. Per últim invita a la 
senyora Ruíz a que proposi a la comissió canviar el model del servei amb el conseqüent 
i inevitable increment del preu tiquet menjador, i en el cas que hi estiguin conformes es 
pot estudiar modificar el model existent. 
 
La senyora Maria RUÍZ indica que les altres empeses licitadores  inadmeses també 
prestaven el servei de càtering i demana a l’alcalde que pregunti si les famílies estarien 
disposades a pagar 70 cèntims d’euro més per canviar de model. 
 
L’ALCALDE de nou la invita a que faci la proposta en el Consell i que si hi estan 
d’acord s’estudiarà canviar el model apujant el tiquet menjador. 
 
 
4. DELIMITACIÓ TERRITORIAL DE LA NOVA ÀREA DE SALUT 
RIPOLLET 2. 
Vist el conveni signat en data 25 d’octubre de 2006 entre l’Ajuntament de Ripollet i el 
departament de Salut per a la millora de la qualitat de la xarxa sanitària de Ripollet.  
 
Vist l’acord plenari de data 28 de febrer de 2008 pel que s’aprova inicialment el 
projecte d’execució de les obres de construcció del nou Centre d’Assistència Primària 
a l’avinguda Catalunya núm. 18. 
 
Atesa la necessitat d’una nova delimitació territorial, que hauria de comprendre part 
del territori d’aquest municipi, segons la població inicial prevista per l’Àrea Bàsica de 
Salut 1 (en endavant ABS) situada al carrer Casanovas número 1 i l’Àrea Bàsica de 
Salut situada a l’avinguda Catalunya número 18. 
 
Vist l’informe proposta realitzat pel Servei Català de la Salut Regió Sanitària de 
Barcelona, seguint criteris d’ordenació i planificació sanitària, on proposen la següent 
delimitació territorial: 
 

- ABS Ripollet 1: àmbit territorial de l’est del municipi, delimitat a l’oest pel 
carrer Padró (núm. Parells) des del Camí de la Serra fins a la Ctra. De l’Estació, 
i Crta. De l’estació (núm. Parells fins al riu Ripoll), al nord i a l’est per terme 
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municipal de Montcada i Reixac, al sud pel terme municipal de Montcada i 
Reixac i el riu Ripoll fins a la Ctra. de l’Estació. 

- ABS Ripollet 2: àmbit territorial oest del municipi delimitat de l’est per carrer 
Padró (núm. Senars) fins al riu Ripoll, al nord pels termes municipals de 
Montcada i Reixac i de Barberà del Vallès, a l’oest pel terme municipal de 
Barberà del Vallès fins al riu Ripoll, i al sud pel riu Ripoll des de Barberà del 
Vallès fins a la Ctra. de l’Estació. 

Vista la documentació que consta a l’expedient, vist el dictamen de la Comissió 
informativa de serveis personals, d’acord amb l’informe  de la Cap de Salut Pública de 
l’Ajuntament, a proposta de la regidora delegada de Salut Pública, s’acorda:  
 
Primer.- Aprovar la delimitació de les Àrees de Bàsiques de Salut Ripollet 1 (est) i 
Ripollet 2 (oest), proposades pel Servei Català de la Salut Regió Sanitària de Barcelona. 
 
Segon.- Notificar el present acord a la Regió Sanitària de Barcelona del Servei Català 
de la Salut.    - - - - 
 
L’acord s’adopta per 16 vots a favor i 4 abstencions, aquestes dels regidors integrats en 
el grup municipal del COP-CpR. 
 
La senyora Gemma EDO exposa succintament la proposta. 
 
La senyora Rosa Ma. HERNÁNDEZ diu que la delimitació ve imposada per CatSalut, 
considera que la zona delimitada que va del carrer Padró a la Rambla és més extensa 
que l’altra, de manera que una Àrea Bàsica de Salut podria estar saturada, per últim 
pregunta si hi haurà possibilitat de canviar-se d’una Àrea a l’altra. 
 
La senyora Maria RUÍZ preveu que la delimitació pot generar un malestar per part dels 
usuaris i avança que, com que desconeix com ho gestionarà CatSalut el seu vot serà 
l’abstenció. 
 
La senyora Gemma EDO insisteix que no hi haurà col·lapse atès que la capacitat 
d’usuaris de les ÀBS són superiors al nombre d’habitants i puntualitza que CatSalut no 
ha imposat sinó que ha proposat. 
 
 
5. DECLARACIÓ ESGLÉSIA ST. ESTEVE BÉ CULTURAL D’INTERÈS 
LOCAL. 
Vist el que disposa la Llei 9/1993, de 30 de setembre, del Patrimoni Cultural Català 
(DOGC núm. 1807) i el Decret 78/2002, de 5 de març, del reglament de protecció del 
patrimoni arqueològic i paleontològic (DOGC núm. 3594), 
 
Atès que l’Església de Sant Esteve de Ripollet és un dels edificis més emblemàtics del 
municipi, forma part del complex panoràmic de l’anomenada “façana de Ripollet” i té 
una significació especial en la memòria històrica dels ciutadans de Ripollet tant pel seu 
valor històric, religiós, arquitectònic com etnològic, 
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Atès que té unes característiques úniques i que pel seu valor mereix les màximes 
garanties de conservació, preservació i protecció especials per tal que pugui ésser gaudit 
pels ciutadans i ésser transmès en les millors condicions a les generacions futures,  
 
Atès que es tracta d’un edifici històric del municipi i que des de diferents 
administracions es convoquen subvencions per a reformes i millores d’edificis 
catalogats com a Bens Culturals D’Interès Local. 
 
Atès el que disposen els articles 15, 17, 21 i següents de la Llei del Patrimoni Cultural 
Català, de 17 de setembre de 1993, els quals determinen la competència del ple 
municipal per la declaració de béns culturals d’interès local, com a mesura de 
catalogació i protecció; així com el règim aplicable a tots els béns integrants del 
patrimoni cultural català, 
 
D’acord amb els informes tècnics favorables realitzats i emesos per l’especialista en 
patrimoni històrico-artístic, senyor Joan Francesc Ainaud i per l’arquitecte municipal, 
 
Vist el dictamen emès per la Comissió Informativa de Serveis Personals, a proposta de 
la tècnica de Patrimoni del Patronat Municipal de Cultura, amb el vist i plau del regidor 
delegat de cultura,  i en exercici de les competències conferides per l’art. 17.2 de la Llei 
del patrimoni cultural català, s’acorda:  
 
Primer.- Declarar el conjunt de l’Església de Sant Esteve de Ripollet com a Bé Cultural 
d’Interès Local. 
 
Segon.- Sotmetre aquest acord a un període d’informació pública de vint dies, d’acord 
amb el que preveu l’art. 86 de la Llei 30/1992, de 26 de novembre, mitjançant la 
publicació d’anunci al Butlletí Oficial de la Província i en el tauler d’anuncis municipal, 
a fi que es puguin presentar al·legacions i/o suggeriments. En cas de no presentar-se cap 
al·legació o suggeriment, aquest acord s’entendrà  elevat a definitiu sense cap més 
tràmit. 
 
Tercer.- Notificar aquest acord al rector de l’Església de Sant Esteve de Ripollet, al 
rector de l’Arxiprestat de Montcada i al Bisbat de Terrassa, i un cop aprovat 
definitivament, comunicar-lo a la Direcció General del Patrimoni Cultural del 
Departament de Cultura de la Generalitat de Catalunya junt amb una còpia de 
l’expedient, per tal que en faci inscripció en el Catàleg del Patrimoni Cultural Català. 

 
- - - - 

El senyor ALCALDE exposa succintament la proposta tot puntualitzant que l’objectiu 
és posar de relleu allò que és evident i notori, i és que l’Església és l’edifici històric més 
important de Ripollet, constituint un element important de la façana de Ripollet. Indica 
que des del Centre d’Interpretació del Patrimoni Històric de Ripollet, hi ha un programa 
que és conèixer Ripollet, i una de les visites consistia en pujar al campanar. Aquestes 
visites però s’han hagut de substituir per motius de seguretat atès el mal estat de 
conservació del Campanar. Amb la declaració de bé cultural d’interès local es protegeix 
el patrimoni i alhora ens permet anar més enllà pel que fa a la seva conservació 
especialment pel que fa a l’obtenció d’ajudes que atorga la Generalitat per al 
manteniment i recuperació d’aquests espais. 
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La senyora Rosa Ma. HERNÁNDEZ avança que el vot del grup municipal Popular serà 
a favor, en la mesura en que això ha de servir per a obtenir subvencions per a millorar la 
seva conservació; d’altra banda demana que la plaça de la Constitució no es deixi 
aparcar de 8 del matí a 9 del vespre, per tal de facilitar els casaments i enterraments. 
 
El senyor Jacint PADRÓ recorda que el seu grup temps enrere va sol·licitar 
insistentment un catàleg municipal d’edificis i toponímia, per això demana que es 
treballi en aquest projecte atès que a banda de l’Església hi ha altre patrimoni a protegir. 
 
L’ALCALDE està d’acord amb el senyor Padró i l’informa que aquesta feina ja està 
feta, s’ha elaborat un catàleg de béns que es publicarà a la pàgina Web de l’Ajuntament 
en el que hi figuren més de 167 elements de tot tipus: immobles, fotografies, materials... 
Destaca que ha estat un treball molt intens per part de la Diputació de Barcelona i que 
tant bon punt s’hagi completat es farà públic.  
 
 
6. ADJUDICACIÓ DEFINITIVA CONCESSIÓ DEMANIAL DEL VIVER “ELS 
PINETONS”. 
El Ple de l’Ajuntament, en sessió celebrada el 26 de novembre de 2009 va adoptar el 
següent acord, la part dispositiva que aquí interessa és del següent tenor literal: 
 
<<Primer.- Adjudicar provisionalment a l’associació JARDINET SCCL, amb CIF F-
60730215, representada per la Sra. Àngels Blanquez Caballero, la concessió 
administrativa del bé demanial format per tres edificis independents (oficines, 
magatzem i vestuari) així com altre espai annex, tots ells situats a l’interior de l’illa 
formada pels carrers Torrent Tortuguer, del Parc, Carretera de Santiga i Avda. del 
Mediterrani, per a l’ús privatiu de viver de plantes autòctones i altres usos directament 
vinculats a la jardineria i manteniment de parcs i jardins.>> 
 
Considerant que l’acord reproduït ha estat exposat en el perfil del contractant durant el 
termini de quinze dies hàbils previst a l’art. 135.3 de la Llei 30/2007, de 30 d’octubre, 
de Contractes del Sector Públic. 
 
Vist que en el termini establert l’adjudicatari provisional ha donat compliment a les 
obligacions establertes en l’acord d’adjudicació provisional. 

 
Vist el dictamen de la Comissió Informativa de Serveis Territorials, a proposta de la 
regidora delegada de Medi Ambient, de conformitat amb l’article 135 de la Llei 
30/2007, de 30 d’octubre, i en exercici de les atribucions que confereix al ple la 
disposició addicional segona de la llei esmentada, s’acorda: 
 
Primer.-  Adjudicar definitivament a l’associació JARDINET SCCL, amb CIF F-
60730215, representada per la Sra. Àngels Blanquez Caballero, la concessió 
administrativa del bé demanial format per tres edificis independents (oficines, 
magatzem i vestuari) així com altre espai annex, tots ells situats a l’interior de l’illa 
formada pels carrers Torrent Tortuguer, del Parc, Carretera de Santiga i Avda. del 
Mediterrani, per a l’ús privatiu de viver de plantes autòctones i altres usos directament 
vinculats a la jardineria i manteniment de parcs i jardins. 
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Segon.- La vigència inicial de la concessió demanial és de sis anys a comptar des de la 
data de signatura del contracte, si bé per mutu acord de les parts, es podrà prorrogar per 
dos anys més. El concessionari haurà d’utilitzar els béns objecte de la concessió d’acord 
amb els plecs i el projecte aprovat, restant obligat al compliment íntegre de l’oferta 
presentada, així mateix ha d’abonar un cànon per la utilització privativa del domini 
públic objecte de la concessió, per la quantia de quatre mil cinc-cents euros anuals 
(4.500 €).   
 
Tercer.- En el termini de deu dies a comptar des del següent al de la data de la 
notificació de la present resolució i amb caràcter previ a l’inici de l’execució del 
contracte, aquesta adjudicació s’haurà de formalitzar en document públic administratiu. 
 
Quart.- Publicar la present adjudicació al perfil del contractant i als mitjans que 
procedeixi d’acord amb l’art. 138 de la LCSP i notificar-la a l’adjudicatari, amb 
advertiment que aquest acte administratiu, en la mesura que ve a reproduir l’acte 
d’adjudicació provisional, no és susceptible de recurs potestatiu de reposició ni de 
recurs contenciós administratiu. - - - - 
 
Amb absència de debat, l’acord s’adopta per 12 vots a favor i 8 abstencions, aquestes 
dels regidors dels grups municipals del COP-CpR i Popular. 
 
 
7. MOCIONS: 
 
SOBRE POSAR EN MARXA UN NOU SERVEI DE RECOLLIDA DE CARTRÓ. 
(Presentada pel grup municipal del PP, R/E núm. 493), amb les següents 
propostes: 
 
És un servei dirigit a recollir específicament el cartró de les empreses i comerços de 
Ripollet. 
 
A tal efecte, els comerços i empreses podran donar avís telefònic als serveis municipals 
que coordinaran amb ells la recollida porta a porta de les seves caixes i embalatges de 
cartró. 
 
L’objectiu d’aquest servei és que empreses i comerços entreguin així aquest material i 
evitar l’acumulació de cartró desbordant la capacitat dels contenidors i també la 
col·locació d’aquests cartrons al carrer al voltant dels contenidors. 
 
La desaparició de l’important volum que aquests materials representen ha de millorar 
l’aspecte actual dels nostres carrers i augmentar la quantitat reciclada d’aquest material 
a Ripollet. 
 
 
MOCIÓ ALTERNATIVA A LA PRESENTADA PEL GRUP MUNICIPAL DEL 
PP (R/E 493), QUE PRESENTEN ELS GRUPS MUNICIPALS DEL PSC I CiU, 
amb les següents propostes: 
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1. Continuar amb les campanyes de sensibilització i conscienciació endegades pel 
departament de Serveis Municipals, amb l’objectiu de seguir informant la població de 
quin és l’ús correcte dels contenidors i millorar la seva utilització. 
 
2. Continuar amb les col·laboracions amb el Gremi d’Hostaleria i la Unió de Botiguers 
de Ripollet per tal que els comerços, bars i restaurants del municipi facin la separació 
correcta de les diferents fraccions, sobretot tenint en compte el volum de residus que 
poden generar. 
 
3. Crear la figura de l’Informador Mediambiental. Aquesta figura de l’Informador 
s’implantarà mitjançant un pla d’ocupació, a través del Patronat Municipal d’Ocupació, 
i estaran supervisats per un agent mediambiental. 

- - - - 
 
Les mocions es voten conjuntament, prosperant l’alternativa per obtenir 12 vots 
favorables dels regidors integrats als grups municipals del PSC i CiU i quedant 
rebutjada la presentada pel grup municipal Popular a l’obtenir únicament 8 vots dels 
regidors integrats en el grup proponent i en el grup del COP-CpR. 
 
El senyor Víctor DIÉGUEZ defensa la moció presentada pel grup municipal Popular 
indicant que el nou servei de recollida és el resultat d’una nova adjudicació feta a la 
mateixa empresa que ja venia prestant el servei, establint un nou model de recollida. 
Recorda que al Ple d’octubre es van modificar algunes de les condicions de prestació 
del servei i destaca que la reacció de l’equip de govern davant les mancances del servei, 
ha estat presentar una moció alternativa. 
 
Recorda que el grup municipal Popular des del primer moment van ser molt crítics amb 
el nou sistema de recollida que ara s’evidencia que no funciona i que davant d’aquesta 
situació el PP ha de proposar idees per a trobar solucions. Diu que l’equip de govern 
s’ha saltat les condicions del concurs tot recordant les propostes plantejades pel PP per a 
millorar el servei. Critica el nou model de recollida en la mesura que ha comportat que 
els contenidors estiguin desbordats. A continuació passa a llegir la  moció presentada. 
 
L’ALCALDE li demana que aclareixi exactament en què s’estan saltant les bases del 
concurs i recorda que presentar una moció alternativa és un dret del govern reconegut al 
Reglament Orgànic Municipal. 
 
El senyor Antoni FRANCOLÍ llegeix la moció alternativa presentada pels grups 
municipals PSC i CiU. 
 
El senyor Xavier PEÑARANDO posa en evidència les contradiccions del senyor 
Diéguez atès que l’equip de govern ja fa temps que està treballant en millorar el servei i 
li demana que indiqui exactament quines bases del concurs s’està saltant el govern. No 
entén com és possible que en la seva intervenció s’hagi limitat a llegir els antecedents 
de la moció presentada pel govern. 
 
El senyor Víctor DIÉGUEZ diu que tot el que ha fet el govern no ha funcionat per això 
el PP porta una proposta envers la qual el govern amb la moció alternativa evita haver 
de votar a favor o en contra de la mateixa. D’altra banda indica que les bases del 
concurs són unes i el que ha fet el govern ha estat canviar les condicions econòmiques, 
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nombre de contenidors, i altres sense que en cap cas això hagi suposat una millora en el 
servei. Entén que l’objecte de la moció alternativa no és altre que evitar pronunciar-se 
envers la proposta del PP, i afirma que per sobre del dret a presentar mocions 
alternatives està el dret del ciutadà a obtenir un bon servei. Per últim i en relació amb la 
figura de l’informador mediambiental, recorda que a la plantilla de l’Ajuntament ja 
existeix un lloc de treball ocupat per una persona que pot realitzar aquesta funció. 
 
El senyor Jacint PADRÓ aclareix que una moció demana que hi ha molts cartrons a la 
via pública i que planteja una solució que és el porta a porta; recorda que aquesta opció 
ja va ser defensada al seu dia pel COP, d’altra banda hi ha aspectes de la moció 
alternativa que hi està d’acord, si bé el cert és que la població no està satisfeta amb el 
servei. Demana al govern que hi hagi consens en la recerca de solucions i a l’hora li 
retreu que la seva proposta alternativa no s’hagi consensuat prèviament amb el PP, per 
això avança que el vot del COP serà a favor de la proposta presentada pel PP, per una 
qüestió purament temporal d’haver-se presentat abans que la de l’equip de govern. 
 
El senyor Antoni FRANCOLÍ insisteix en el fet que, des de que s’ha adjudicat el servei, 
s’ha estat treballant en la seva implantació. Recorda que el canvi de contenidors es va 
fer en tant sols 48 hores, davant d’això no es pot parlar de improvisació. 
 
Retreu al senyor Diéguez que no s’hagi adreçat abans al regidor informant del problema 
per tal de donar-li una solució. Pel que fa al nombre de contenidors recorda que el motiu 
no era altre que l’existència d’un excés d’estoc que suposava una despesa injustificada; 
invita al senyor Diéguez a que es llegeixi detingudament el contracte. D’altra banda 
puntualitza que el desbordament es deu a que hi ha una minoria d’usuaris que tot i 
estant buit,  deixa la bossa fora del contenidor; així mateix diu que s’ha recollit un 55 
per cent més de cartró que respecte de l’any passat gràcies al nou sistema; en envasos la 
recollida ha estat un 115 per cent superior respecte al mateix període que l’any passat. 
 
El senyor Víctor DIÉGUEZ diu que la intervenció del senyor Francolí es pot simplificar 
amb el missatge que el problema del servei és el senyor Diéguez o l’oposició. El que 
està clar és que el sistema de recollida no funciona  i que davant d’aquesta situació el 
que fa el PP és  proposar solucions sense donar la culpa a ningú. 
 
El senyor ALCALDE diu que el problema de la moció és que no parla dels veïns i que 
ha estat impossible encaixar la moció alternativa amb la presentada pel PP; en primer 
lloc perquè la diagnosi de la moció del PP és errònia. El problema del cartró no es 
soluciona amb el gremi d’hostaleria i dels botiguers; l’origen del problema està en 
l’actitud incívica d’alguns usuaris, per això com a última sortida s’haurà de sancionar al 
ciutadà incívic. Així mateix indica que malauradament aquest és un problema que 
pateixen tots els municipis. 
 
El senyor Víctor DIÉGUEZ puntualitza que la moció no carrega la culpa als botiguers. 
 
 
8. DESPATX D’URGÈNCIA 
 
L’ALCALDE exposa que la raó de la urgència ve motivada en la necessitat d’anar 
incorporant  les ampliacions de crèdit del pressupost conforme el Ministeri 
d’Administracions Públiques vagi autoritzant les sol·licituds vinculades al Fons Estatal 



Ple de l’Ajuntament.                                                                                                            Acta  Sessió 1/10, de 28 de gener.           13 

d’Ocupació i Sostenibilitat Local amb l’antelació suficient per a complir amb els 
terminis imposats pel Govern, en aquest cas la Resolució del Secretari d’Estat fou 
publicada el 25 i 26 de gener, de manera que ha estat impossible ampliar el crèdit abans 
de la convocatòria del Ple. 
 
Prèvia declaració d’urgència adoptada per unanimitat de tots els presents, als efectes de 
la seva inclusió en l’ordre del dia i segons el que preveu l’art. 22.b) del ROM, es sotmet 
a aprovació la següent proposició: 
 
MODIFICACIÓ BASES D’EXECUCIÓ DEL PRESSUPOST 2010 
De conformitat amb el que preveu l’article 178 del RDL 2/2004 de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la llei reguladora de les hisendes locals i l’article 39 del RD. 
500/1990 de 20 d’abril que desenvolupa la llei d’hisendes locals en matèria 
pressupostaria, s’acorda: 
 
Primer.- Declarar crèdit ampliable les despeses finançades amb recursos del Fondo 
Estatal para el Empleo y la Sostenibilidad. 
 
Segon.- Ampliar la Base quarta de les d’Execució del Pressupost 2010 afegint el 
següent apartat: “e) Les partides del capítols II i VI de l’estat de despeses destinades a 
projectes d’inversió i programa d’actuació social, finançades amb recursos del Fondo 
Estatal para el Empleo y la Sosteniblidad.”   
 
Tercer.- Exposar al públic aquest acord, durant el termini de quinze dies, mitjançant 
anunci a publicar en el Tauler d’edictes i en el Butlletí Oficial de la Província, vençut el 
qual, sense haver-se presentat reclamacions, s’entendrà aprovat definitivament, de 
conformitat amb allò previst en l’article 169 del RDL 2/2004 de 5 de març, pel que 
s’aprova el text refós de la llei reguladora de les hisendes locals. 

- - - - 
 
La senyora Immaculada VIERA exposa succintament la proposta i amb absència de 
debat l’acord s’adopta per 16 vots a favor i 4 abstencions, aquestes dels regidors 
integrats en el grup municipal del COP-CpR. 
 
 
9. PRECS I PREGUNTES. 
 
El senyor Pere CALVIÑO, demana quin és el percentatge de fracàs escolar del nostre 
municipi. 
 
El senyor Francisco JIMÉNEZ, demana que es posi un pulsador per als vianants en els 
semàfors de la rotonda del carrer Balmes amb Tarragona. 
Demana també que en aquests mateixos semàfors del C. Tarragona amb Balmes es 
reparin perquè tenen una porta d’accés a la corrent que estan obertes i caldria que es 
tanquessin. 
Pregunta com està l’Agenda 21 de Ripollet que fa ja 6 anys que s’està elaborant i 
demana que se’ls faci arribar l’informe de en quina situació està. 
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La senyora Maria RUÍZ pregunta al senyor Castro quan es convocarà el Consell de 
Cooperació al Tercer Món i què passa amb els projectes que es van presentar abans del 
31 de març del 2009. 
Retreu que tot el món s’està solidaritzant amb la situació d’Haití i en aquest poble ni 
tant sols se’n parla i recorda que encara hi ha diferents projecte de solidaritat sense 
adjudicar com per exemple l’alimentació de les escoles als campaments de refugiats 
sahrauís, entre d’altres. I comunica que Ripollet Solidari ha notificat aquesta situació al 
Defensor del Ciutadà.  
 
El senyor Eduardo GIMÉNEZ pregunta en quina situació es troba l’antena de telefonia 
mòbil del carrer Padró. 
 
El senyor Jordi MARTÍNEZ pregunta què passarà amb els llogaters dels habitatges de 
protecció oficial del carrer Federico García Lorca i comunica que hi ha veïns que 
desitgen continuar en aquests pisos i volen saber si això depèn d’Adigsa o de 
l’Ajuntament. 
 
El senyor Jacint PADRÓ pregunta que passarà amb els espais on abans s’encabien els 
contenidors ja que ara provoquen alguns entrebancs o accidents. 
Pregunta també per quin motiu estan fora de servei els sanitaris de l’aparcament del 
Molí o si és que han d’estar sempre tancats. 
 
El senyor Antoni FRANCOLÍ respon al senyor Padró que mica en mica s’aniran fent, 
per part de la brigada i amb algun pla d’ocupació, l’eliminació del que se’n diu 
retrangues.  
 
La senyora Gemma EDO indica que respondrà per escrit però, no obstant això, recorda 
que en el mes de novembre ja es van fer treballs i consultes i al desembre van donar les 
conclusions de les enquestes que estaven a disposició de tots els grups. 
 
La senyora Rosa M. MARTÍN respon en relació amb els semàfors de Tarragona i 
explica que juntament amb Policia Local es va optar per deixar-los apagats fins a anar 
veient quins tipus d’incidències es produirien i si calgués posar-los en àmbar. Sembla 
ser que per ara funciona bé i no hi ha hagut incidències importants i la Policia aconsella 
posar-los en àmbar en aquests moments i recorda que els passos elevats fan que els 
vehicles entrin en poca velocitat a la rotonda. Pensen que el pulsador podria trastornar el 
bon funcionament que ara per ara hi ha.  
 
El senyor ALCALDE indica que pel que fa al tema de les portes que els semàfors tenen 
obertes es mirarà. 
Pel que fa al tema de l’antena explica que ja es té la sentència ferma i com que 
l’empresa no ha dit ni fet res, se’ls imposarà una sanció. Explica que hi ha dues opcions: 
una és treure l’ajuntament l’antena amb la corresponent despesa que no estan disposats 
a assumir d’entrada i s’ha optat per donar 10 dies més a l’empresa perquè la desmuntin i 
si no ho fan la precintaran i quedarà fora de servei. No obstant es continuarà amb el 
litigi per tal de que la treguin. 
Pel que fa als pisos de lloguer comenta que es tracta d’uns pisos que gestionen i són 
propietat d’Adigsa, que és una empresa pública de la Generalitat de Catalunya i ara, 
quan finalitzen alguns contractes, es troben amb llogaters que volen continuar i d’altra 
banda hi ha gent que volen accedir-hi. Adigsa s’ha atrevit a dir a l’Ajuntament que els 
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indiquem què s’ha de fer. L’Ajuntament en Junta de Govern d’aquesta setmana ha 
aprovat i els ha contestat que facin el que ells creguin oportú ja que és responsabilitat 
d’ells com a Administració pública actuant, i és a Adigsa a on s’han d’adreçar els 
interessats. 
 
 
I, no havent-hi més assumptes a tractar, s’aixeca la sessió, essent les 21.20 hores, de tot 
el que jo com a vicesecretari certifico. 
 
         El vicesecretari                 L’alcalde                                               
 
 
 
  
        Víctor Siles Marc     Juan Parralejo Aragoneses                              


